
Vsak občan je gospodar v občini 
IZ RAZPRAV NA ZBORIH OBČANOV NA SMARSKEM i 

v občini je potrebno gospodariti, 
toda načrtno, dolgoročno in pre
vidno. Prav tako je potrebno go
spodariti vsako leto sproti po pia
nu, ki ga narekujejo gospodarske 
zniogljivosti. Ne gospodari pa sa-
i^ip, občinska skupščina s svojim 
predsednikom, gospodari tudi vsak 
občan. In to se je pokazalo tudi na 
zborih volivcev v šmarski občini, ko 

so obravnavali družbeni plan in 
predlog občinskega proračuna za 
letos. 

Največ so razpravljali o komunal
nih zadevah in o šolstvu. Na Vin
skem vrhu in v Šetvidu pri Gro-
belnem ne morejo biti zadovoljni 
s komunalnim podjetjem, ki ima 
izredno drage usluge in ne skrbi 
dovolj za pokopališča. V KatansICl 

vasi so opozarjali, da je potrebno 
okrepiti poštno službo, ki v Ro
gaški Slatini posebno še v sezoni 
skoraj ohromi, da je potrebno ure
diti trgovino in delovni čas prilago
diti zahtevam in potrebam turizma. 
Zavzeli so se za gradnjo kinodvo-
rane, ker Rogaška Slatina ne sme 
ostati brez predstav in prav tako 
za okrepitev javne zdravstvene služ
be, saj v tako velikem okolišu, kot 
je Rogaška Slatina, ne zmore oprav
ljati vsega sanio en zdravnik. 

V Kozjem so se zavzemali za no
vo šolo, saj je sedanja dotrajana, 
pretesna in ne more sprejeti vseh 
učencev, ki bi jih kot osrednja šola 
v prihodnje morala. - V imenem so 
opozorili na premajhno stimulativ-
nost za vzrejo prašičev in goveda 
v sodelovanju z zadrugo ter se za
vzeli za dol(ončno izgradnjo vaške
ga doma, ki so ga že z lastnimi 
sredstvi spravili pod streho. - Na 
Virštanju so tarnali, ker ne morejo 
spraviti v promet svojega kako

vostnega vinskega pridelka in ne
godovali, ker morajo plačevati tak
se od kmečkih vozov, ki jih upo
rabljajo za obdelovanje, prevoz 
gnoja na polja. Pa ko bi vsaj to 
bila sredstva za krajevno skupnost! 
V Zagorju so opozorili na razpadli 
most, ki so ga pokvarili težki ka
mioni GG Celje, ki pa se zdaj ne 
zmeni za popravilo. 

Na Mestinju so rekli, da naj 
ljudje do občinske skupščine samo 
zaradi dobre volje raje ne .obljub
ljajo nekaj, kar bi ne moglo biti 
napravljeno, ker obljuba dela dolg. 
Boljše se je odkrito pomeniti iz 
oči v oči; saj je razumljivo, da se 
vsega hkrati ne da napraviti. — V 
Lesičnem so želeli, da bi občina 
zagotovo odgovarjala na vprašanja 
in predloge občanov. Zavzeli pa so 
se še za to, da bi zdaj, ko pri
pravljajo vodovod za novo šolo, 
skušali zgraditi to za vse nasede. 
Čudijo pa se, da je delo občinskega 
katastra tako počasno, da še P« 
desetih letih niso uspeli odpisati 
zemljišč, koder so zgradili cesto 
Golobinjek—Virštanj—Golobinjek. 
Poleg tega so se skoraj povsod za
nimali še za reorganizacijo šolske 
mreže, za prevoz otrok v šole In 
drugo. 

Vsega resnično ni mogoče napi
sati. Predlogov je ogromno. Poseb
na . komisija pri občinski skupščini 
jih temeljito proučuje, pa tudi na 
občinskem odboru SZDL, da bodo 
občani dobili točne odgovore, na
svete in tudi pomoč. Marsikje pa 
so se odločili za prostovoljne delov
ne akcije, za samoprispevke, sa
mo da bi hitreje zadovoljili vsaj 
najnujnejše potrebe. 

TEŽAVE V ROGATCU PRED UMIKOM 
Rogatec je strnjeno naselje, zato 

je prav, da bodo letos napravili 
protiprašna cestišča po naselju. Se
veda si občani želijo, da bi moder
nizirali še cesto od Rogaške Slatine 
do Rogatca, da bi tako bilo najbolj 
vzhodno naselje celjskega okraja 
povezano s sodobno cesto s središ
čem. 

Voda! To pa je pri njih najtežji 
problem. 2e nekaj let skušajo zgra
diti vodovod, ki ga potrebujejo v 
naselju ih industrija pa obeh bre

govih Sotle. Okoliški bregovi pa so 
skopi, da še poštenega izvira ne 
premorejo. ^ vodovod so priprav
ljali že več načrtov. Napeljati bi ga 
morali od izvirov onkraj Donačke 
gore, kar je silno draga investicija. 
Nekdo je razmišljal celo, če bi ka
zalo zajeti ogromne količine prvo
vrstne pitne vode iz Olimske gore, 
kjer kristalna voda v debelem snopu 
bruha naravnost izpod skale, ter jo 
speljati v vsa naselja do Rogatca. 
Pravijo, da vode bilo za vse do
volj. Tako bi dobila dobro vodo 
vsa naselja od Goloblnjeka ob Sotli 
do Rogatca, toda to bi terjalo 
ogromne naložbe. Vsekakor pa se 
letos resno pripravljajo na gradnjo 
vodovoda, In sredstva so delno že 
zagotovljena. 

s. r. 

BO ZIBIKA 
DOBILA TELEFON? 

z Zlblke do pošte v Pristavi je 
daleč. Prav nerodno je, zlasti še 
ponoči, če je sMa, poklicati rešilni 
avto. Vaščani v Zibiki si močno že
lijo, da bi v kraj napeljali telefon. 
Opozorili so na opuščeno hmeljišče 
kmetijske zadruge, kjer že nekaj 
časa samevajo drogovi, ki bi jih 
lahko uporabili za telefonsko nape
ljavo. Sami skušajo najti najcenejšo 
rešitev, pa so se spomnili še tistih 
drogov. Vsekakor bi bilo prav, da 
bi naselja (ki ima širok okoliš, 
kar dokazuje tudi šola, ki ima se
dem polnih oddelkov) dobilo s te
lefonom neposreden stik z občin
skim središčem. s. r. 

DRUŠTVO UPOKOJENCEV*^ 
V ŠTORAH MLADOSTNO ! 

RAZGIBANO 

Na rednem letnem občnem zboru 
Droštva upokojencev Štore in Te
harje so ugotovili, da so bili v pre
teklem letu delavni tako kot še 
nobeno leto doslej. Največ uspehov 
so dosegli v splošni skrbi za svoje 
članie, na področju prosvetne dejav
nosti in razvedrila članov. Priredili 
so dva uspela in brezplačna izleta, 
eno pogostitev članov in obiskali 
ter obdarili 28 onemoglih upokojen
cev. V posmrtninsko ustanovo so 
vključili 176 članov in ustanovili 
pevski zbor upokojencev. Najbolj 
razveseljiv^ pridobitev društva v mi
nulem letu pa je bila brez dvoma 
ureditev društvenih prostorov v 
kulturno prosvetnem domu v Sto-
rah. Imeli so 12 sej upravnega od-

. bora in dva članska sestanka. Ko 
so izvolili in konstituirali nov 
upravni in nadzorni odbor, so za 
predsednika društva vnovič izvolili 
FRANCA STRAŠKA in za tajnika 
tov. JAKO BALASKOVICA, medtem 
ko so dolžnost predsednika nadzor
nega odbora zaupali AVGUSTU 
ULAGI. J. M. 

Ob delu tudi razvedrilo 
v s t e k l a r n i v Rogašk i Sla

tini n a j v e č k r a t ' r a z p r a v l j a 
jo o s tor i lnost i , o proizvod
nji , v e n d a r n e pozab l j a jo , 
da j e p o t r e b n o tud i r azved
ri lo. P a ne samo v ko l ek t i 
vu, t emveč za vse, za mlad i 
no, za občane n j ihovega ob 
močja . Seveda , k i n o d v o r a n o 
j e p o t r e b n o č i m p r e j zgrad i t i . 
Razmiš l j a t i p a še mora jo o 
s reds tv ih za k u l t u r o itd. 

S t ek l a r Franc Komerički, 
k i s k rb i za i z o b r a ž e v a n j e in 
k u l t u r n o izž iv l jan je , j e na 
ziboru vol ivcev v s t e k l a rn i 
p r ed l aga l , da b i tudi pr i ob 
činski skupšč in i po iska l i več 
s reds tev za k u l t u r n o in 
špor tno de javnos t , ki se i ako 
težko razv i j a v šmanski ob
čini. 

».Menim, da j e za k u l t u r n o 
in špor tno de j avnos t t r e b a 
us tva r i t i u s t r ezno m a t e r i a l 
no osnovo, zlast i še v s^krbi 
za našo mlad ino . Ne bi b i lo 
odveč, če b i sp re je l i mkrep, 
da bi vsa j 1 odistotek s red
stev od p r o m e t a z a lkoho ln i 
mi p i j ačami u smer i l i v sk lad 
za k u l t u r o . ^ N e bi bilo vel i 

ko, n e k a j p a v e n d a r . Ne 
smemo pozabl ja t i , da to p r i 
speva k z d r a v e m u razvo ju 
osebnost i , da j e to p o t r e b n o 
naš i mladin i« . Upa jmo , da 

bodo o p red logu še r a z p r a v 
l ja l i ! O teh v p r a š a n j i h pa 
n a j b i r a z p r a v l j a l i tudi v 
os ta l ih gospoda r sk ih o rgan i 
zac i jah . 

s. r. 

Tovariš Franc Komerički 

ŠMARSKA MLADINA PLEŠE 
Občinski komite ZMS v Šmarju 

pri Jelšah se doslej še nikoli ni 
toliko zavzemal za razvedrilo mla
dine kot letos. Pred dnevi so s ples
nim venčkom zaključili plesni šoli 
pod vodstvom priznanega plesnega 
mojstra Ludvika Simončlča, ki ju je 
v Rogaški Slatini obiskovalo 244 

mladink in mladincev. V ponedeljek 
bodo začeli z enako plesno šo|o še 
v Kozjem, prav tako pa so razpisali 
vpis v plesno šolo v Šmarju pri 
Jelšah. Zanimanje za plesno šolo 
je veliko; želijo si jo tudi v Bistrici 
ob Sotli. 8. r. 

PISMO IZ TOPOLJŠCICE 
Lani je prosvetno društvo v Topolšici uspešno za

ključilo plesni tečaj, ponovno sta zaživela tudi pevski 
zbor in dramska sekcija. Žal pa je pevski zbor ostal 
brez pevovodje in se zato razšel, čeprav vlada veliko 
zanimanje za vokalno glasbo. Tako so se na praznik 
Žena domači fantje sami naučili nekaj pesmi,, ki so 
jih slavijenke nagradile z močnim aplavzom. Kljub 
vsej dobri volji ostaja vprašanje pevovodje odprto. 

Dramska sekcija je nastopila s sodobno družinsko 
dramo Mire Štefane »Včeraj popoldne« in vadi še 
igro Marjana Marinca »Muza na mansardi«. Poleg tega 
je pripravila ob vseh praznikih kvalitetne proslave. 
Hoteli so sodelovati na dramski sektorsKi reviji, a 
žirija njihovega dela ni sprejela, kar jih je nemalo 
prizadelo. Mnenja so, da bi morale na reviji sodelo
vati sve dramske družine, ki to želijo. Mogoče bi bilo 
dobro revijo organizirati v dveh krajih, če en sam 
oder vseh uprizoritev ne zmore. O tem bi bilo dobro 
razmisliti. 

Lepa bodočnost se obeta novoustanovljenemu klu
bu. Njegovo delo se je sicer sele pričelo, omejeno je 
na predavanja, vendar kaže, da bo v prihodnji se
zoni razširil svoje delovanje, ko se bo preselil v nove 
prostore. 

Že več let grade Topolščani svoj kulturni dom, žal 
pa je dvorana brez odra, ker graditelji niso dovolj 
upoštevali potreb kraja. Prav bi bilo, če bi pristojni 
organi občinske skupščine vodili temeljitejšo evi
denco o novih družbenih gradnjah in na take po
manjkljivosti pravočasno opozorili. Zdravilišče sicer 
ima kinodvorano z odrom, vendar je dvorana na
menjena pacientom in vanjo šolska mladina zaradi 
nevarnosti okužbe s TBC nima vstopa. 

če že gradimo kulturni dom, tedaj ni razloga, za
kaj ne bi imel odra. če bi občinska skupščina pred
videno investicijo za dograditev doma nekoliko po
večala, bi v Topolšici imeli lep kulturni dom z dvo
rano in odrom. Ta sredstva bi gotovo ne bila porab
ljena zaman. ' Š. 

Ob popoldnevih, praznikih in nedeljah oživijo bregovi ob 
Sotli. Lepa pokrajina in reka polna rib vabi sem posebno 
»zvrst« f ičkarjev — tistih s palicami, ki so na eni strani 
opremljene z vabo, na drugi pa s potrpljenjem. 

2 1 SVEČANIH VPISOV 
v MATIČNE KNJIGE V ŽALSKI OBČINI 

V z a d n j e m času v žalski 
občini vse pogos te je u v a j a j o 
social is t ično b o t r o v a n j e . D o 
s le j j e b i lo 21 t akšn ih slav
nos tn ih dogodkov v Žalcu 
in na Polze l i , m e d t e m k o 
ma t i čna okol i ša V r a n s k o in 
P r e b o l d nis ta zabelež i la no
b e n e g a . Mogoče s ta r š i no
vo ro j enčkov ne vedo, da lah
ko na m a t i č n e m u r a d u s lav
nos tno vpiišejo v mat ično 
kn j igo novoro j enčkovo ime. 
O b navzočnos t i s ta ršev , bo t 
ra , n o v o r o j e n č k a in ma t i ča r 
j a op rav i o d b o r n i k obč in ske 
skupšč ine , k i j e jx)oblaščen 

za sk l epan j e zakonsk ih zvez 
slovesen oibred; novoro jen
ček dobi ob tej pr i l ik i spo
minski zapiis in h ran i no 
knj iž ico z vlogo. 

O tem, k a k o b i pomnoži l i 
š tevilo t ak ih obredov , so 
r azp rav l j a l i občinski poli t ič
n i fo rumi in dali družibeno-
pol i t ičn im organi!zaciijam in 
tud i de lovnim o rgan izac i j am 
us t r ezna napot i la . S. M. 

REJNIŠTVO NI 
PREPROSTA 

• NALOGA 
Zavod za socialno delo občine 

Žalec je že pred dnevi začel sestav
ljati analizo o rejniški službi. Zbrali 
so nekaj zanimivih ugotovitev. Med 
njimi je prav gotovo zanimiva tudi 
ta, da je bilo v občini v reji 42 re-
jenčkov-pastorčkov, ki jih skrb
stveni organ ni imel evidentiranih. 
Skrbstveni organ pa je oddal v rej
ništvo 36 otrok. To so v glavnem 
malčki, katerih družine živijo v ne
urejenih razmerah, katerih starši so 
nesposobni za vzgajanje itd. 

Zavod za socialno delo zdaj iz
bira družine, ki bi bile pripravljene 
sprejeti otroke v rejništvo. Izbira 
tudi take družine, ki bodo prevzele 
v oskrbo tiste mladoletnike, ki jim 
sodišče izreče ukrep strožjega nad
zorstva v tuji družini, nato otroke 
posebnih šol itd. 

Vse te evidentirane družine bodo 
obiskali socialni delavci, da bodo 
ugotovili, kakšni so njihovi živ
ljenjski pogoji in ali imajo res mož
nosti za sprejem otrok v varstvo 

IZ SLOVENSKIH 
KONJIC 

Te dni p r i p r a v l j a j o v k o 
njiški občini več p r e d a v a n j 
v S t ran icah , poslušalo pa ga 
j e pr ib l ižno 100 l judi . P r e 
davan j e j e vodil p r e d s e d n i k 
občinskega sodišča v Sloven
skih Konj icah tov. L u d v i k 
( Jo ren jak . 

S L O V O 
OD ZIME 

Sem in tja še kje poblisne 
zaplata snega, oh potočkih 
nabirajo otroci zvončke. Sa
ni in smuči so že zdavnaj na 
podstrešjih — bolj zaradi 
naveličanosti nad predolgo 
zimo kot česa drugega. 

Motiv zgoraj je bil posnet 
v Obsotelju pred hišo, ki j e 
tipična za vasi na tej in oni 
strani reke, ki veže Sloveni-
jo s Hrvaško. 

IZ ŠOŠTANJA 
Letos j e bil v zače tku mar 

ca r edn i le tni občn i zbor pla
n inskega d r u š t v a . P o pregle
d u dela so spre je l i neka j po
m e m b n i h sk lepov, s ka te r i 
m i u p a j o poživi t i de lo n a 
p o d r o č j u mlad in skega , alpi
n i s t i čnega in p r o p a g a n d n e g a 
odseka . Organiz i ra l i b o d o 
več p r e d a v a n j , izletov in sre
čan j p l an incev t e r t a k o po
spešil i množ i čno p l an ins tvo . 

P re tek l i t eden j e imela sin
d ika lna pod ružn i ca prosve t 
n ih delavcev le tno konferen
co, n a ka t e r i so ž ivahno raz

prav l ja l i o s t r o k o v n e m izpo
poln jevanju , o vlogi prosvet 
nega delavca in o d o h o d k i h 
šol in osebn ih d o h o d k i h pro
sve tn ih delavcev. P o s e b n o 
živa je bi la r a z p r a v a o sta
tu t ih šol, ki j ih p r a v v t eh 
d n e h dokonču je jo . 

Spoznan je , da je t r e b a šol
s tvo okrep i t i , ga s t r o k o v n o 
dvigni t i in m a t e r i a l n o pod
p re t i , da je j a m s t v o za nap re 
dek šo ls tva na t e m p o d r o č j u 
ve len jske k o m u n e . 

-bv 

OBISKALI 
s o STARČKE 

P r e d k r a t k i m so č lani os
novne o rgan izac i j e RK G r i 
že obiskal i dom o s k r b o v a n 
cev ofbčine Žalec na C o m i l -
skem. O b p r ihodu v dom, j e 
o s k r b o v a n c e pozdravi l p red
sedn ik o r g a n i z a c i j e in j im 
zaželel č imveč zdravj-a. Sle
dila j e pogost i tev . Boln ike , 
ki so ležali , so člani ob iska l i 
po sobah. OskrlKivanci so 
bili ob iska zelo vesel i . Iz ra
zili so željo, da j ih še več
k r a t obišče jo . 

P. Z. 

VRANSKE TURISTIČNE IVERI 
Nd Vranskem so us tanov i l i 

t u r i s t i č n o d r u š t v o že le ta 
1960. S p o č e t k a se j e m o r a l o 
bo r i t i z r az l i čn imi t ežavami , 
p r e d v s e m o rgan izac i j skega 
znača ja , ki p a so zdaj v glav
n e m že p r e m a g a n e . Že lan
s k o le to so Z obč in sk imi 
sr^{^s.tv^ in s p r o s t o v o l j n i m 
de te rn 'p reb iva lcev V r a n s k e g a 
Zgradili skozi t r g a s fa l t i r ano 
ces to , ki j e ve l ikega p o m e n a 
za razvoj t u r i z m a n a Vran

s k e m . Seda j vozi skozi t r g 
d n e v n o n a d 60 av tobusov . 
Tud i kopa ln i b a z e n j e že go
tov; č a k a j o s a m o top le j šega 
v r e m e n a , d a ga b o d o slavno
s t n o odpr l i , m e d t e m p a b o 
t u r i s t i č n o d r u š t v o p o s k r b e l o , 
da bo t ud i p r o s t o r okoli nje
ga p r i m e r n o u r e j e n , k a r bo
do opravi l i m lad inc i s pro
s tovo l jn im de lom. Kandela-
b r i za r azsve t l j avo so že po
s tavl jeni , t ud i novi m o š t i č 

p r e k o p o t o k a j e že betoni-
r a n . V k r a t k e m b o ho te l 
»Slovan« pos tav i l ob bazenu 
še svoj bife. 

Tud i akci ja t u r i s t i čnega 
d r u š t v a za o lepšavo t rga in 
za p r i d o b i t e v tu r i s t i čn ih sob 
zasebn ikov s ta uspe l i . N a no
vo so p rep leska l i f a sade h iš 
in j i h op remi l i s cve t l ičn imi 
zabo jčk i . Nada l j e so uredi l i 
p a r k p r e d k u l t u r n i m d o m o m 
in doce la obnovi l i š p o r t n o 
igr išče. 

Bis tven delež k t u r i z m u 
V r a n s k e g a p r i s p e v a gostin
sko pod je t j e »Slovan«, ki nu
di s k u l t u r n o p o s t r e ž b o in 
d o b r o kuh in jo kva l i t e tne go
s t inske us luge . Gost je , do
mač in i in po tn ik i , se tu r ad i 
us tav l j a jo , saj so tud i p reno
č i tvene možnos t i u g o d n e in 
z m e r n e v ceni . 

M i r k o Cujnik 

IZ VITANJA: 

V ZASLUŽENI POKOJ 
Na osnovni šoli v V i t an ju 

s t a b i la p r e d k r a t k i m u p o k o 
j e n a šolski uprav i t e l j t ova r i š 

' Franjo-Rejec in n jegova že
na , uči te l j ica . Oba s t a do lga 
le ta s lužbovala v t e m k r a j u 
in s t a razen v šoli a k t i v n o 
de lova la v vseh d ružben ih in 
po l i t i čn ih o rgan izac i j ah t e r 
si p r i dob i l a ve l iko pr i l jub
l jenos t . Tova r i š Re jec j e bil 
v r s t o let tud i o d b o r n i k vi-i 

t a n j s k e volilne eno te v ok ra j 
n e m in o b č i n s k e m l j u d s k e m 
o d b o r u . Zlas t i a k t i v n o p a j e 
deloval n a ku l tu rno-prosve t -
n e m p o d r o č j u . 

O b e m a že l imo, da b i še 
dolgo časa uživala zas luženi 
p o k o j in da bi s svoj imi bo
ga t imi i zkušn j ami še v n a p r e j 
p o m a g a l a mla j š im k a d r o m . 

L. V. 

VSAKIČ KO NARASTE KRKA 

Kadar Krka naraste se najmanjše sloven.sko mesto Kosta-
ajevica spremeni v Slov enake Benetke 


